
Hej Casper  
 
Bestyrelsen i Glumsø speedway finder scenarie 0b det helt rigtige at gå videre med, da det vil skabe den 
bedste synergi mellem foreningerne og vores samarbejde med Slagelse MX, vi vil derfor klart nikke ja, til 
scenarie 0b. 

Med Venlig Hilsen 
 
Thomas Nagel 
Formand Glumsø speedway 
27626989 
 
  
Hej Casper 
  
Jeg har kun at kommentere det, der allerede er oppe, nemlig at finansieringen fra vores side skulle meget 
gerne komme fra opførsel af støj volde, samt tilskuerområder, gør det ikke det er vi MEGET dårligt stillet . 
  
  

Med venlig hilsen 

Formand 

Thomas Nagel 
 GLUMSØ SPEEDWAY  

Tlf: 27626989 
 
 
Fra: Casper Skov Andersen <caspe@slagelse.dk>  
Sendt: 26. januar 2021 14:27 
Til: 'Glumsø Speedway' <glumso.speedway@gmail.com> 
Emne: SV: Motorsport Stigsnæs - fællesmøde 
  
Hej Thomas 
  
Tak for et godt møde i går. 
  
Jeg vil meget gerne have dine/jeres input til sagen til Økonomiudvalget senest søndag den 31/1 og 
meget gerne lidt før   
 

Jeg skal nemlig helst have sagen klar i starten af næste uge, så jeg kan nå at sende den rundt 
inden den endelige frist for sager til Økonomiudvalget.  
  
Fortsat god dag.  
  
Venlig hilsen 

Casper Skov Andersen 
Fritidskoordinator 
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